

Le français suit

Good afternoon,

Today, Federal Housing and Infrastructure Minister Gregor Robertson was in Tecumseh, Ontario to highlight a milestone investment in expanding the iconic Trans Canada Trail. **Today's announcement also marks the first of a new tranche of federal investments in Active Transportation Infrastructure.**

Canada's Active Transportation Fund helps communities build networks for Canadians to enjoy when walking, cycling, and using human-powered or hybrid mobility aids such as wheelchairs, scooters, e-bikes, rollerblades, snowshoes, cross-country skis, and more. Additional information about the Active Transportation Fund is available [here](#).

The Carney government is boosting available funding for this type of infrastructure, and we are looking forward to having more to say about further investments and intake opportunities soon. Your support has been invaluable in the development of this program to date. As always, we look forward to hearing from you and are happy to answer any questions you have.

[Federal government invests in active transportation in Tecumseh - Canada.ca](#)

--

Bonjour,

Aujourd'hui, le ministre fédéral du Logement et des Infrastructures, Gregor Robertson, s'est rendu à Tecumseh, en Ontario, pour souligner un investissement majeur visant à étendre le célèbre Sentier Transcanadien. **Cette annonce marque également le lancement d'une nouvelle série d'investissements fédéraux dans les infrastructures de transport actif.**

Le Fonds pour le transport actif aide les collectivités à mettre en place des réseaux que les Canadiens peuvent utiliser pour se déplacer à pied, à vélo ou au moyen d'aides à la mobilité à propulsion humaine ou hybrides, comme les fauteuils roulants, les trottinettes, les vélos électriques, les patins à roues alignées, les raquettes, les skis de fond, etc. Vous trouverez [ici](#) de plus amples informations sur le Fonds pour le transport actif.

Le gouvernement Carney augmente le financement disponible pour ce type d'infrastructures, et nous avons hâte de vous en dire davantage bientôt au sujet des investissements supplémentaires et des prochaines possibilités de financement. Votre soutien a été inestimable dans le développement de ce programme jusqu'à présent. Comme toujours, nous sommes heureux de recevoir vos commentaires et de répondre à toutes vos questions.

[Le gouvernement fédéral investit dans le transport actif à Tecumseh - Canada.ca](#)

Mary-Liz Power

Director of Policy (Housing & Infrastructure) | Directrice des politiques (logement et infrastructure)

Office of the Minister of Housing, and Infrastructure & Minister Responsible for PacificCan |

Cabinet du Ministre du Logement et de L'infrastructure et ministre responsable de PacificCan